
Samrådsspørgsmål BC:  Med hvilken begrundelse er  
advokaterne Bruun & Hjejle ikke blevet anmodet om at inddrage 
statsstøttereglerne i relation til mellemregningen mellem DSB og  
DSB-First? 

Svar

Advokatundersøgelsens formål var at 

undersøge, om den tidligere 

administrerende direktør Søren Eriksen 

havde handlet ansvarspådragende i strid 

med ansættelsesretlige forpligtelser i 

forbindelse med mellemregningen, 

økonomirapporteringen eller 

Helgolandtransaktionen.  

Spørgsmålet om eventuel statsstøtte 

falder derfor uden for undersøgelsen. 

Spørgsmålet om statsstøtte er tidligere 

blevet undersøgt af Kammeradvokaten. 

Min forgænger har ved breve af 14. april 

2011 og 13. maj 2011 orienteret 
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Transportudvalget om resultatet af 

Kammeradvokatens undersøgelse. 

Endelig skal jeg bemærke, at det fremgår 

af DSB’s årsrapport for 2011, at den 

danske stat  i et tæt samarbejde med 

DSB har orienteret EU-kommissionen, 

der har stillet afklarende spørgsmål. 

Sagen er således stadig under 

behandling.
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